
 



Interpellation
 
 
Till ordförande i Vård- och omsorgsnämnden Bitte Myrsell 
 
 
Angående införande av mobila träffpunkter 
 
2019 avvecklades aktivitetsledarna på Träffpunkterna. En besparing på 6,7 miljoner varav
3,3 milj på träffpunkter i anslutning till våra äldreboenden.
Istället skulle personal på egna avdelningen ansvara för aktiviteter. 
Sedan kom pandemin som naturligtvis försvårade att genomföra dessa.
När vi nu återgår till mera normala omständigheter har jag ett förslag att vi inför mobila
träffpunkter på våra äldreboenden med förslagsvis två aktivitetsledare.
Innebär att våra äldreboenden då kan få besök av dessa regelbundet ett par ggr i veckan. 
Träffpunkterna var oerhört uppskattade då de boende från alla avdelningar kunde träffas. I
och med detta förslag avlastas även personal på avdelningarna.
Införande av mobila träffpunkter skulle kunna organiseras och genomföras relativt
omgående.
Hur ställer du dig till detta förslag?
 
Solweig Sundblad (S)
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